
Актуальна нарада з питань 
професійно-технічної 
освіти

Міський голова Юрій 
Фомічев 13 листопада
провів робочу нараду з пи
тання створення системи 
п р о ф е с і й н о - т е х н і ч н о ї  
освіти в Славутичі. До 
участі були запрошені ди
ректор ВП «Атомремонт- 
сервіс» Віталій Шикун та 
керівники структурних 
підрозділів підприємства та 
міста. На сьогодні Славутич 
має інфраструктуру, яку 
може запропонувати учбо
вому закладу. Обговорюва
лися питання актуальних 
робітничих спеціальностей, облаштування гуртожитку і створення матеріально-технічної бази, викла
дацького складу і профорієнтаційної роботи. Учасниками наради запропоновано розробити концепцію 
розвитку системи професійно-технічної освіти в місті та розпочати конкретну роботу в цьому напрямку.


